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Protokół nr VII/19 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 29 marca 2019 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Ryszard Drozdowski, Maciej Jagodziński 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Piotr Dubicki 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 905 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.   

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Pana Burmistrza o wprowadzenie 

do porządku obrad 10 projektów uchwał. 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad wszystkich 10 projektów uchwał. 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad powyższych uchwał 

głosowano 14 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek VII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr VI/19 z sesji, która odbyła się w dniu 22 lutego 2019 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o działalności: 

a) Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie, 

b) Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie,  

c) Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie,  

d) Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie,  

e) Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie.  

7. Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Bojanowo.  

8. Informacja z realizacji Funduszu Sołeckiego za 2018 rok.  

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2018 r. oraz 

przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej,  

b) wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny na cel 

publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury pod nazwą Miejska Biblioteka 

Publiczna w Bojanowie, 

c) wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny na cel 

publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminne Centrum 

Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie, 

d) zmiany uchwały NR XL/285/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 marca 2018 

r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolach 

publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo, 
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e) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Bojanowo oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 

dnia 1 września 2019 roku,  

f) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie, pobieranych przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz ustalenia specjalności i form 

kształcenia, na które przyznane jest w 2019 r. dofinansowanie dla nauczycieli szkół 

i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Bojanowo,  
g) zmiany Uchwały Nr III/22/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 

roku w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2019 rok,  
h) zmiany Uchwały Nr III/23/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 

roku w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady na 2019 rok, 
i) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Bojanowo,  
j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022, 

k) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 
l) zmiany Uchwały Nr V/42/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 stycznia 2019 

r. w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, rady osiedla i zarządu 

osiedla na terenie gminy Bojanowo.  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr VI/19 z sesji, która odbyła się w dniu 22 lutego 2019 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 22 lutego 2019 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-14 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ustosunkowując się do informacji, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym, głos 

zabrała Pani Ewa Szczepaniak, która zwróciła się z prośbą, aby Pan Burmistrz odniósł się do 

spotkania w kwestii gospodarki odpadami.  

Na powyższe Pan Burmistrz poinformował, że w niniejszym spotkaniu uczestniczył na 

zaproszenie przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego z Poznania. Tematem spotkania były 

perspektywy i rozwiązania związane z zagospodarowaniem odpadów. W spotkaniu 

uczestniczyli przedstawicieli MZO oraz innych firm, którzy zajmują się zagospodarowaniem 

odpadów.  

Następnie Pani Ewa Szczepaniak zapytała, czy określono mniej więcej okres wzrostu tych 

opłat?  

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że niniejsze informacje będziemy otrzymywać od 

Pana Eugeniusza Karpińskiego. Posiadając jednak informacje z poprzedniego roku, wiemy, że 

planując budżet KZGRL na 2020 rok- opłaty wzrosną. Dzisiaj trudno określić kwotę, mówi 

się o wzroście.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o działalności: 

a) Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie, 

b) Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie,   

c) Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie, 

d) Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie, 

e) Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie. 

 

Do pkt. 7. Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Bojanowo.  

 

Do pkt. 8. Informacja z realizacji Funduszu Sołeckiego za 2018 rok.  

 

Odnosząc się do punktu 6, 7, 8 Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie informacje 

zostały przedstawione pisemnie i omówione na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu  

26 marca br. W wyniku głosowania za przejściem do kolejnego punktu porządku obrad 

głosowało 13 radnych „za”, 1 radna „przeciw”.  

 

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Ewa Szczepaniak, która poinformowała, że w trakcie 

Komisji Stałych Rady zadała pytanie w kwestii programu przeciwdziałania alkoholizmowi  

i narkomanii, na które obiecano jej odpowiedź podczas sesji.  

Odpowiadając na zapytanie radnej, Pani Anna Adamczak wyjaśniła, że z perspektywy 

minionych lat skuteczność działań Gminnej Komisji utrzymuje się na jednakowym poziomie. 

Następnie dodała, że na przestrzeni ostatnich pięciu lat liczba osób zgłaszających się do 

punktu konsultacyjnego wynosiła od 4-9, a liczba osób, które zostały skierowane na leczenie 

od 3-5. Wzrosła również świadomość osób, tzn. wiedzą one, że osoby, które same poddają się 

leczeniu, mają większą szansę wyjścia z nałogu niż osoby, które przymusowo są  wysyłane na 

leczenie.  
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Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Sprawozdanie z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu.  

Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu.  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji  

w Bojanowie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu.  

Informacja z realizacji Funduszu Sołeckiego za 2018 rok stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2018 r. 

oraz przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej,  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. 

Następnie Pani Sabina Szlachetka- Andersz przybliżyła projekt niniejszej uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Za 

podjęciem uchwały głosowało 14 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 2019 r. w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2018 r. oraz przedstawienia 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny na cel 

publiczny na rzecz samorządowej instytutu kultury pod nazwą Miejska 

Biblioteka Publiczna w Bojanowie,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Następnie głos zabrała Pani Ewelina Zmuda, która przedstawiła projekt uchwały.  
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W związku z tym, że pytań i uwag do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 2019 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny na cel publiczny na rzecz 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny na cel 

publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminne 

Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Eweliny Zmuda o zabranie głosu w  celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zmiany uchwały Nr XL/285/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 marca 

2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w 

przedszkolach publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Bojanowo,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrała Pani Żaneta Malinowska, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 14 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 2019 roku w sprawie zmiany uchwały 

Nr XL/285/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat w przedszkolach publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Bojanowo stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Bojanowo oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani Żanety Malinowskiej  

o zabranie głosu w  celu przybliżenia projektu uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 14 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 
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Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 2019 roku w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Bojanowo oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie, pobieranych przez 

szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz ustalenia specjalności i 

form kształcenia, na które przyznane jest w 2019 r. dofinansowanie dla 

nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Bojanowo,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Żanety Malinowskiej o zabranie głosu w  celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zmiany Uchwały Nr III/22/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 

2018 roku w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2019 rok,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Następnie głos zabrał Pan Zastępca Burmistrza, który przedstawił projekt uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań i uwag do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 2019 roku w sprawie zmiany 

Uchwały Nr III/22/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie 

planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2019 rok stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) zmiany Uchwały Nr III/23/18 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 

2018 roku w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady na 2019 rok,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pana 

Zastępcy Burmistrza o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu Gminy Bojanowo,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 14 

głosami „za”. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 2019 roku w sprawie zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Bojanowo stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-

2022,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Skarbnik o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania za podjęciem autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami 

„za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 
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Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

k) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że niniejsza uchwała została przedstawiona 

przy omawianiu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bojanowo na lata 2019-2022.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania za podjęciem autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 

rok. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 marca 2019 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 rok stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
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Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

l) zmiany Uchwały Nr V/42/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 stycznia 

2019 r. w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, rady osiedla  

i zarządu osiedla na terenie gminy Bojanowo,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie zwrócił się z prośbą do Pana Wojciecha 

Wielebskiego o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Do pkt. 11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 12. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, głos zabrał Pan Maciej Jagodziński- radny powiatowy, 

który przedstawił sytuację Szpitala Powiatowego w Rawiczu, w związku z wyjazdowym 

posiedzeniem komisji wspólnych, które odbyło się w poniedziałek. 

Głos w niniejszej kwestii zabrał również Pan Wiesław Ceglarek, który tytułem uzupełnienia 

poinformował, że szpital posiada 14 wakatów w zakresie średniego personelu i służby 

lekarskiej. Lekarze żądają wynagrodzenia w wysokości od 150-390 zł / godzinę. Szpital nie 

ma możliwości wyboru, istnieje sytuacja, że nikt się nie zgłasza. Na chwilę obecną sytuacja 

jest ciężka. Są gminy, które partycypują w kosztach, ale jeżeli zamkniemy jakikolwiek 

oddział, automatycznie następuje brak podstawy finansowej z NFZ.  

 

Następnie głos zabrał Pan Maciej Jagodziński, który jako Członek Zarządu Stowarzyszenia 

Razem Raźniej w Bojanowie, zaprosił do udziału w półrocznym projekcie. Pierwsze 

spotkanie w temacie „Niepełnosprawność, wiek emerytalny- przywileje i ograniczenia”: 

spotkanie z psychologiem, projekcja filmu- odbędzie się w dniu 3 kwietnia o godz. 17:00 na  

ul. Ratuszowej 10. Plakaty i ulotki są dostępne na terenie całej gminy- zapraszamy.  
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W dalszej kolejności Pan Wiesław Ceglarek poinformował, że 20 czerwca 2020 roku TS 

„Ruch” Bojanowo będzie obchodziło 100 rocznicę powstania Klubu. Prośba do Pana 

Burmistrza, Przewodniczącego Rady i radnych o wsparcie w współorganizacji imprezy.  

 

Po wypowiedzi Pana Ceglarka głos zabrał Pan Zygmunt Maćkowiak- sołtys Wydartowa 

Pierwszego, który zwrócił się z zapytaniem do radnych powiatowych, jakie są plany odnośnie 

drogi Bojanowo- Sowiny, czy będzie wyremontowane pobocze?  

W dalszej kolejności Pan Maćkowiak zwrócił się z wnioskiem do Pana Burmistrza  

o obniżenie opłat dla mieszkańców wioski za wynajem świetlicy wiejskiej.  

Ustosunkowując się do zapytania sołtysa, głos zabrał Pan Wiesław Ceglarek, który 

poinformował, że walczymy o 4 mln zł za wszystkie drogi, które zostały zniszczone przy 

budowie drogi ekspresowej. Ponadto został sformułowany i wysłany wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego w Poznaniu w ramach programu rządowego, z którego środki mają być 

przeznaczone na drogi powiatowe i gminne.  

Uzupełniając wypowiedź przedmówcy, Pan Maciej Jagodziński poinformował, że składał 

interpelację na jakim etapie jest sprawa odszkodowawcza za drogi powiatowe  

i interpelację do Powiatowego Zarządu Dróg, czy zostały złożone wnioski. Zdaniem radnego 

zasypywanie drogi jest chwilowe.  

 

Następnie Pani Beata Bura zwróciła się z zapytaniem, jak można rozwiązać problem 

zalegających śmieci w rowach w Gościejewicach?  

 

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Alina Broniarz, która zawnioskowała o zamontowanie 

progu zwalniającego przy blokach w Karolewie (na wysokości bram wjazdowych do działki 

oraz przed pałacem od strony lasu).  

 

Następnie głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka, który zwrócił się z zapytaniem, kiedy 

planowane jest odnowienie oznakowania poziomego na drogach gminnych i powiatowych? 

 

Odnosząc się do wypowiedzi sołtysa z Wydartowa Pierwszego w kwestii opłat za wynajem 

świetlicy, Pani Alina Broniarz zaproponowała, aby głos w niniejszej sprawie zabrali sołtysi  

i się wypowiedzieli, w jaki sposób liczyliby na pomoc z naszej strony, gdyż niejednokrotnie 

sołtysi spełniają funkcję palacza, sprzątacza bez otrzymywania z tego tytuły żadnych 

dodatkowych odpłatności.  

Na powyższe głos zabrała Pani Wiesława Walkowiak- sołtys Czechnowa, która 

poinformowała, że dla mieszkańców wioski kwota za wynajem sali jest za duża. Pani sołtys 

wyraziła opinię, że zgadza się z sołtysem Wydartowa Pierwszego, aby obniżyć opłatę za 

wynajem świetlicy wiejskiej.   

 

W dalszej kolejności Pani Ewa Szczepaniak zwróciła się z zapytaniem: 

1) czy będzie ogrodzony teren wokół przedszkola w Kawczu (brakuje ogrodzenia od pola, 

od tyłu)? 

2) czy będzie oświetlony, doświetlony plac przed świetlicą, remizą strażacką w Kawczu 

(naprzeciwko znajduje się słup energetyczny i można byłoby zrobić dodatkową 

oprawę)? 

3) czy istnieje możliwość, aby w ramach wolnych środków dokończyć budowę chodnika, 

oświetlenia w ramach posiadanej dokumentacji, która była stworzona przy realizacji 

zadania „Przebudowa chodnika w Kawczu”? 
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Następnie głos zabrał Pan Jan Kubis, który zawnioskował o oświetlenie między Tarchalinem 

a Gołaszynem. 

 

Z kolejnym pytaniem zwróciła się Pani Ewa Szczepaniak. Pytanie brzmi- czy przy oddawaniu 

nowych miejsc do użyteczności publicznej („Kulturalna Stajenka”, nowe pomieszczenie 

biblioteczne), brane jest pod uwagę dostosowanie pomieszczenia do potrzeb osób 

niepełnosprawnych?    

 

Więcej wniosków i pytań nie było, w związku z powyższym głos zabrał Pan Burmistrz, który 

poinformował, że w kwestii jubileuszu 100 rocznicy powstania Klubu TS Ruch Bojanowo,  

w dniu dzisiejszym trudno się wypowiedzieć, o jakim wsparciu będzie mowa, decyzja będzie 

należała do Rady Miejskiej.  

Odnosząc się do wniosku sołtysa Wydartowa Pierwszego, wypowiedzi Pani Aliny Broniarz 

oraz Pani sołtys Czechnowa, Pan Burmistrz poinformował, że 17 kwietnia br. odbędzie się 

pierwsza narada nowych sołtysów i z pewnością niniejsza sprawa zostanie poruszona na 

spotkaniu.  

W kwestii porzuconych śmieci w rowach- należy powyższy fakt zgłaszać policji, sołtys jest 

do tego upoważniony. Jeżeli wiadomo, który mieszkaniec wyrzuca odpady- należy również 

zgłaszać organom ścigania, gdyż należy to do obowiązków obywatela.  

Odnosząc się do progu spowalniającego w Karolewie, Pan Burmistrz poinformował, że jeżeli 

będzie techniczna zgoda, żeby zamontować pachołki spowalniające, postaramy się je 

zamontować.  

Ustosunkowując się do zapytania Pana Tomasza Woźniczki- odnawianie oznakowania 

poziomego następowało zawsze w okresie wakacyjnym, w miesiącach czerwiec- sierpień.   

W dalszej kolejności Pan Burmistrz odniósł się do zapytań Pani Ewy Szczepaniak w kwestii: 

1) oprawy oświetleniowej przed remizą w Kawczu- zostanie ona zamontowana, 

2) dokumentacji projektowej na oświetlenie przy drodze powiatowej- decyzja będzie 

należała do Rady, czy inwestycja znajdzie się w nowym budżecie, czy zostanie 

zrealizowana w ramach wolnych środków,  

Odnosząc się do wniosku Pana Jana Kubisa- inwestycja będzie możliwa do zrealizowania  

w następnych latach.  

Kolejna sprawa dotyczyła barier związanych z osobami niepełnosprawnymi. Pan Burmistrz 

poinformował, że nie zna tak precyzyjnie całego projektu. Jeżeli zaistnieje taka potrzeba, 

zaprasza do zapoznania się z całą dokumentacją.  

Po ustosunkowaniu się do zapytań i wniosków radnych, Pan Maciej Dubiel przedstawił 

informację o wynikach zakończonych przetargów, po czym poinformował radnych 

powiatowych, jakie zapotrzebowania zgłaszali mieszkańcy uczestniczący w zebraniach 

sołeckich w kwestii inwestycji powiatowych. Na zakończenie Pan Burmistrz poinformował  

o wpłynięciu uchwały z Krajowego Zarządu Polskiego Związku Działkowców w sprawie 

rozwiązania umowy użytkowania wieczystego dotyczących działek nr 16/2, 16/3 i 24 

przynależnych do ROD im. M. Fornalskiej w Bojanowie, po czym opuścił posiedzenie sesji, 

ze względu na umówione spotkanie w Gostyniu.  

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił treść pisma, jakie wpłynęło od 

mieszkańca naszej gminny w sprawie powołania Społecznego Komitetu Budowy Ławeczki 

Pawła Adamowicza oraz proponowana odpowiedź, jaka w związku z powyższym zostanie 

udzielona.  

Na zakończenie Pan Jan Moryson przedstawił treść pisma, jakie zostanie wysłane do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi Jarosława Sachajko w sprawie 
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stanowiska Rady Miejskiej w Bojanowie odnośnie poselskiego projektu ustawy o ochronie 

zwierząt oraz niektórych innych ustaw.  

 

Do pkt. 12. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył VII sesję o godzinie 1055. 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


